
Dovolj
dela

V krajevni skupnosti Tabor
so v novembru, zaradi preza-
poslenosti predsednika statu-
tarne komisije, manj razprav-
ljali o osnutku statuta krajev-
ne skupnosti kot prejšnji me-
sec. Pač pa so se do 17. de-
cembra nadaljevali tečaji o
splošnem ljudskem odporu.
Na ta predavanja hodi okoli
150 ljudi v štirih skupinah,
seznanili pa se bodo s prvo
pomočjo, s tem, kako po-
magati ljudem v slučaju voj-
ne, z vlogo krajevne skupno-
sti v slučaju vojne in še ne-
katerimi stvarmi.

Tajnik krajevne skupnosti

je povedal, da so tudi prl
njih že nehall obiskovati so-
cialno šibke ljudi, ki bodo
dobill enkratno zimsko po-
moč. Tudi pri njih bo ta
pomoč deljena, nekaj jih bo
dobilo denar, nekaj pa pomoč
v drugačni obliki.

Potožili so, da imajo pre-
malo sredstev za družbeno
dejavnost in, da imajo pre-
malo prostora za delo krajev-
ne skupnosti. Dogovarjajo se
s stanovanjskim podjetjem
Dom, da bi dobili dodatne
prostore na Vidovdanski ce-
sti ali v Domu samskih de-
lavcev. Prostorov imajo pre-
malo še predvsem zato, ker
boznovo ustavo povečanade-
javnost krajevnih skupnostl,
zato bo moralo biti v krajev-
nih skupnostih zaposlenih več
ljudi kot doslej.

In kaj so v novembru de-

lali na področju gradbenih
ter komunalnih del? še ved-
no se ukvarjajo z načrti o
ureditvi fontane, s podjetjem
Rast pa so se domenili, da
bo spomladi izboljšalo videz
Tabor a z novim drevjem, ure-
jenimi zelenicami In novimi
klopmi.

»Mislim, da smo v letoš-
njem letu naredili precej in
smo s svojim delom lahko
zadovoljni. Dela imamo do-
volj, zato nam ostanejo še
tembolj v spominu nekateri
prijetni dogodki. Tak dogo-
dek smo imeli sredi novem-
bra, ko smo na skromno
slovesnost povabili okoli 60
aktivnih ljudi iz vseh druž-
benopolitičnih organizacij v
krajevni skupnosti,« je po-
vedal tajnik taborske krajev-
ne skupnosti.
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